

展望加拿大-中国 互惠学习



Canada-China Reciprocal Learning Partnership

First Annual Public Conference

加拿大-中国互惠学习合作项目

首届年度公开研讨会

University of Windsor

温莎大学

April 7 -8 2014

2014年4月7-8日

Supported by:





温莎大学教育学院

雅思郡教育局



Social Sciences and Humanities Research Council of Canada

Conseil de recherches en sciences humaines du Canada



由加拿大社会科学和人文学科研究委员会和温莎大学战略重点基金资助



展望加拿大-中国 互惠学习

Monday, April 7, 2014

Public Conference

星期一,2014年4月7日

公开研讨会

2:00 pm Welcome!

Greater Essex County District School Board (GECDSB)

下午**2:00 欢迎会**

雅思郡教育局

Opening Plenary

Education for an International Vision: Challenges, Opportunities, Actions [Organized by the GECDSB]

开幕全体会议

教育为了国际视野:挑战、机遇与行动由雅思郡教育局组织]

6:30 pm President's Reception and Banquet with Keynote Speech, University of Windsor

Dr. Alan Wildeman, President of University of Windsor

Speaker: Dr. Ruth Hayhoe - OISE/UT, President Emerita, Hong Kong Institute of Education

Education in China's Transformation: the Leading Role of Teachers

下午6:30 温莎大学校长晚宴和主题报告

Alan Wildeman博士,温莎大学校长

发言者: 许美德博士, 多伦多大学安大略教育研究院, 香港教育学院名誉校长

中国变革中的教育: 教师的领军角色



展望加拿大-中国 互惠学习

Tuesday, April 8, 2014

Public Conference

星期二,2014年4月8日

公开研讨会

8:00 am **Breakfast Meeting**

Welcome Remarks: Dr. Michael Siu, Vice President for Research, UW

Dr. Karen Roland, Dean, Faculty of Education, UW

Opening Remarks: Dr. Shijing Xu, Faculty of Education, UW

Dr. Michael Connelly, OISE/UT

Reciprocal Learning in Education: Canada and China

上午8:00 早餐会

欢迎致辞: Michael Siu博士, 温莎大学科研副校长

Karen Roland博士,温莎大学教育学院院长

开幕致辞: 许世静博士,温莎大学教育学院

Michael Connelly博士,多伦多大学安大略教育研究院

教育中的互惠学习:加拿大与中国

8:30 am **Keynote Speech:** Dr. Zongyi Deng - National Institute of Education, Nanyang

Technological University, Singapore

The Singapore Educational Experience and Its Relevance for Reciprocal Learning in

Education: Learnings and Lessons

上午8:30 **主题演讲:** 邓宗怡博士,新加坡南洋理工大学国立教育研究院

新加坡教育经验及其对教育中互惠学习的意义: 学习与教训

9:30 am Plenary Panel 1全体会议1

The Teachers We Need for Reciprocal Learning in a Globalized Context

全球化背景下的互惠学习我们需要的教师



展望加拿大-中国

互惠学习

Tuesday, April 8, 2014

Public Conference

星期二,2014年4月8日

公开研讨会

Plenary Speakers:大会发言人

Dr. Shijian Chen - Vice President, Southwest University

陈时见博士, 西南大学副校长

Dr. Geri Salinitri - Associate Dean, Faculty of Education, University of Windsor

Geri Salinitri博士,温莎大学教育学院副院长

Plenary Panelists: 大会专家组

Dr. Anthony Ezeife - Professor, Faculty of Education, University of Windsor

Anthony Ezeife博士,温莎大学教育学院教授

Dr. Doug McDougall - Chair, Curriculum, Teaching & Learning, OISE/UT

Doug McDougall博士,多伦多大学安大略教育研究院,课程与教学系主任

Dr. Yibing Liu - Dean, College of Teacher Education, Southwest University

刘义兵博士, 西南大学教师教育学院院长

10:45 am **Tea Break**

上午10:45 茶歇

11:00 am Concurrent Sessions: (See Call for Papers)

上午**11:00 并行会议**

12:30 pm Faculty of Education/University of Windsor Lunch with Keynote Speaker

Dr. Zongjie Wu - Director, Institute of Cross-Cultural Studies, Zhejiang University

Language, Culture, and Reciprocal Learning in Education

下午**12:30 午餐和客座主题报告**

吴宗杰博士, 浙江大学跨文化研究所所长

语言、文化与教育中的互惠学习

2:00 pm Plenary Panel 2 全体会议2

School Programs We Need for Reciprocal Learning in a Globalized Context

全球化背景下的互惠学习我们需要的学校课程设计



展望加拿大-中国

互惠学习

Plenary Speakers: 大会发言人

Dr. Lan Ye - FoundingDirector, Institute of Basic Education Reform and Development,

East China Normal University

Teachers Coming of Age in the Collaborative Research Underpinning School Transformation: 20 years' New Basic Education Research in China

叶澜教授, 华东师范大学基础教育与发展研究所首任所长

在学校转型性变革合作研究中促进教师发展----来自中国20年"新基础教育"研究的经验

Dr. Jim Cummins - Canada Research Chair, Centre for Educational Research in Languages and Literacies, OISE/UT

Improving Language and Literacy Outcomes for All Students: Intersections between Research, Theory and Policy in Canada and China

Jim Cummins博士,多伦多大学安大略教育研究院现代语言中心加拿大讲座教授

Plenary Panelists: 大会专家组

Ms. Donna Quan - Director, Toronto District School Board

Donna Quan女士,多伦多教育局局长

Dr. Yunpeng Ma - Faculty of Education, Northeast Normal University

马云鹏博士, 东北师范大学教育学院

Dr. Clara Howitt - Superintendent, Greater Essex County District School Board

Clara Howitt博士,雅思郡教育局学监

3:30 pm Tea Break

下午3:30 **茶歇**

3:45 pm Concurrent Sessions: (See Call for Papers)

下午**3:45** 并行会议

5:30 pm **Break**

下午**5:30 休息**

6:00 pm Provost's Banquet with Keynote Speech, University of Windsor

Dr. Leo Groarke, Provost and Vice President-Academic, University of Windsor

Speaker: Dr. Cheryl Craig - Fellow, American Education Research Association, College of Education,

University of Houston

The American Educational Experience and Its Relevance for Reciprocal Learning in Education:

Learnings and Lessons

下午6:00 温莎大学教务长晚宴和主题报告

Leo Groarke博士,温莎大学教务长、学术副校长

发言者: Cheryl Craig博士,美国教育研究协会会员,休斯顿大学教育学院教授

美国教育经验及其对教育中互惠学习的意义: 学习与教训

Public Conference Ends 公开研讨会结束